
ÒEspero i desitjo que tot es pugui reconduirÓ

Ferm� Santamaria Alcalde de Llagostera

Igual que l'Ajuntament de Girona, el de Llagostera ent�n que l'escenari ha canviat tant que la reuni� d'avui �s

necess�ria. ÒEntenc per fectament que la situaci� ha creat incer tesa, tant pel que fa a l'Ajuntament de Girona

com pel comprom�s que puguem adquirir nosaltres. Alg� ha de posar les car tes sobre la taula per veure qu�

passa realment i com queda el panoramaÓ, exposa Ferm� Santamaria, que creu que Òalguna ra�Ó ha dut Oriol

Alsina a deixar el Girona. L'alcalde, tot i valorar i agrair la predisposici� de Palam�s, �s par tidari que el

Llagostera jugui a Montilivi: ÒEst� preparat, sempre hi ha hagut bona entesa entre clubs i predisposici� de

l'Ajuntament. Crec que, si no es pot jugar a Girona, s'ha de deixar molt clar per quina ra�. I, si s'hi juga, ser� una

mostra que hem sabut reconduir el tema. Espero i desitjo que es pugui reconduir.Ó Santamaria defensa que

compar tir Montilivi seria Òun model de colálaboraci� i optimitzaci�Ó.
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